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Consell de Barri d’Horta 

  

Data:  17 de juliol de 2024 a les 19:00 hores.  

Lloc:  Centre Cívic Matas i Ramis  
 

  

Assistents:   
-Taula:   
Lluís Rabell, regidor d’Horta-Guinardó; Sergi Perea, conseller tècnic d’Horta-
Guinardó; Alba Bermejo, consellera de barri d’Horta; Elena Amat, gerent 
d’Horta-Guinardó; i Roser Vallhonesta, vicepresidenta del Consell de Barri 
d’Horta.  

   

-Grups polítics representats:  5 
 
-Entitats representades:  6 
 
-Veïnes i veïns assistents:  50 assistents  

Ordre del dia:  
1. Renovació de la Comissió de Seguiment i la vicepresidència del Consell de barri.  

2. Informació d’obres i projectes del Barri  

3. Mercat definitiu d’Horta  

4. Torn obert de precs i preguntes.  

 
  

 

Desenvolupament de la sessió. Temes tractats i recull d’acords.  
  
La consellera de Barri, Alba Bermejo, presenta els membres de la Taula i inicia la 
sessió donant pas als punts de l’ordre del dia. 
  

1. Renovació de la Comissió de Seguiment i la Vicepresidència del Consell de 
Barri.  
 

 El Conseller tècnic explica les funcions la comissió de seguiment. És 
l’encarregada de decidir l’ordre del dia dels Consells de Barri. Està formada pels 
Grups Municipals amb representació al Districte, per entitats del barri i per veïns i 
veïnes a títol personal. Es fan les renovacions cada quatre anys, i ara toca 



  2  

renovar-la. S’han rebut 4 candidatures: Roser Vallhonesta i Molins (Coordinadora 
d’Entitats d’Horta); Victor Valls Andrés; Tomás Corbo Pacheco (AAVV d’Horta) i 
Salvador Casals.   

El cens (llistat de persones assistents que s’han inscrit entre les 18:30 i les 19:15, 
tal com estava establert) està composat per 37 persones.  

Es procedeix a fer la votació de la Comissió en bloc: cap vot en contra, 4 
abstencions i 22 vots a favor. Queda aprovada, superant la majoria simple 
preceptiva, la nova Comissió de Seguiment.  

Es procedeix, a continuació, a fer la renovació de la Vicepresidència del Consell de 
Barri, que fa de nexe entre la comissió i el veïnat i procura que es realitzi un 
seguiment efectiu dels temes del barri i que es compleixin els acords. En el termini 
establert només s’ha rebut la candidatura de la Roser Vallhonesta i Molins. Es 
procedeix a fer la votació: cap vot en contra, dues abstencions i 26 vots a favor. 
Havent superat la majoria de dos terços requerida, queda aprovada la 
Vicepresidència del Consell de Barri.  

 
2. Informació d’obres i projectes al barri   

  
El Regidor del Districte, Lluís Rabell, inicia la seva intervenció recordant al senyor 
Joan Termes, mort recentment. Destaca que durant molts anys va tenir un paper 
molt actiu i rellevant dins del teixit associatiu del barri, del Districte i del conjunt de 
la ciutat. A continuació, comença el punt d’informació d’obres i projectes  al barri:   
 

- Rehabilitació de Can Crehuet: És una masia del segle XVIII, expropiada el 
2019. Situada al carrer Porto, 12 amb la catalogació BCIL, bé cultural d'interès 
local. Al mes de desembre va finalitzar l’estudi d’integritat estructural i de 
patologies, amb un pressupost de redacció de 14.400 euros, per poder 
detectar els problemes que presenta aquest edifici abans de poder intervenir, 
el pressupost estimat de rehabilitació integral és de 3,1 milions d’euros. Durant 
el mandat es farà la redacció del projecte executiu de la rehabilitació integral 
perquè quan hi hagi la possibilitat pressupostària es pugui engegar la 
rehabilitació.  

- Reurbanització del Carrer Baix de Mariner i Alt Mariner: Son dos carrers 
del nucli antic, té un pla molt estret inferior de 2 metres que requereix fer 
enderrocs del paquet de ferms i paviments en voreres i calçada; creació de 
nova xarxa de clavegueram; pavimentació d’una plataforma única del carrer 
sense distincions entre vorera i calçada; adaptació de les tapes dels serveis 
existents a la nova cota del carrer i la substitució de peces trencades als 
carrers dels voltants a causa de les obres. És una acció que estat reivindicada 
pels veïns del barri. Té un pressupost estimat d’obra de 202.037 euros, es 
pretén que l'execució de l’obra durant el 4t trimestre de l’any 2024 amb una 
durada de 3 mesos.   

- Rehabilitació de la Biblioteca Horta-Can Mariner: És un lloc que està en ús 
des del 2008, però són necessaris algunes adequacions. El projecte consisteix 
en la rehabilitació i reparació d’algunes patologies detectades de les façanes i 
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cobertes, segons les característiques originals de l’edifici. La darrera 
rehabilitació data de l’any 2008 i el pressupost total d’execució és de 50.300 
euros amb una durada de 2 mesos, inici d’obres el setembre del 2024.   

- Ascensor al carrer Torrent de Can Mariner: Obres finalitzades el març del 
2024 amb un pressupost de 650.000 euros. L’actuació ha permès salvar el 
desnivell de 5 metres entre els carrers Torrent de Can Mariner i Eduard Toda, 
també s’ha realitzat una reurbanització de tot l’àmbit incloent-hi la placeta 
existent a la cota inferior. 

- Soterrament de línies elèctriques i millora de voreres: Al carrer Hedilla la 
retirada ha estat de 13 pals pendents de la descàrrega de la companyia i al 
carrer Mestre Dalmau es farà la retirada de 15 pals, projecte executiu redactat 
i pendent d’execució. En total té un pressupost de 510.000 euros amb la 
retirada de 28 pals.  

- Plaça Botticelli: Ha tingut diferents utilitzacions i el mateix temps, 
reivindicacions i queixes de vandalisme, és un lloc a on cal intervenir .La 
proposta contempla la reposició de la porta d’accés i millora de l’accessibilitat, 
arranjament de les pistes de bitlles catalanes, refer el rocòdrom, col·locació de 
baranes a les rampes i les escales, millora de la il·luminació i xarxa de 
sanejament de les humitats i dotar dels elements urbans necessaris. 
Pressupost  estimat d’execució 130.900 euros. El projecte executiu està en 
redacció, la previsió d’execució és l’any 2025.   

- Canvis viaris dels carrers Campoamor i Eduard Toda: En el carrer 
Campoamor es canviarà el sentit de circulació entre els carrers Lloret de Mar i 
Avinguda de l’Estatut. Canvi de sentit del carrer Eduard Toda, entre Lloret de 
Mar i Pg. Valldaura. Reordenació de la circulació del carrer Carles Collet, 
Lloret de Mar i Venècia. Canvi en la senyalització vertical i horitzontal i 
semafòrica. Canvi de costat del carril bici al C. Campoamor.  L’obra es troba 
en licitació imminent, a l’agost s’adjudicarà l’empresa que durà a terme l’obra. 
A la segona setmana de setembre s’iniciarà l’obra i tindrà una durada de 2 
mesos.   

• Palau del Marquès d’Alfarràs i CT Laberint d’Horta: Són obres executades. 
Amb un pressupost d’execució de 5,06 milions d’euros pel Palau i 0,12 milions 
d’euros pel CT Laberint d’horta. Pel que fa al Palau s’ha fet la consolidació 
estructural de les parts de l’edifici el qual es trobava en una situació 
d'emergència a causa del seu mal estat de conservació, l’objectiu era aturar el 
procés de degradació d’aquest edifici catalogat. Aquesta obra l’ha assumida 
Parcs i Jardins. Les fases dos i tres tenen un pressupost d’aproximadament 11 
milions d’euros. Per altra banda, el Centre de Treball Laberint d’Horta té unes 
actuacions petites que han anat des del novembre del 2023 fins a principis del 
2024.  

- Parc del Laberint d’Horta: Obra executada del juny 2023 fins al desembre del 
2023, amb un pressupost de 895.000 euros. Consistia en la reparació, millora i 
rehabilitació de diversos elements com el drenatge i  alguns elements de 
mobiliari, la jardineria, el jardí domèstic, algunes baranes i els lavabos, per 
millorar-ne l’estat i la seva accessibilitat.  

- Adequació de la mobilitat a la Carretera Alta de Roquetes: S’ha de fer 
l’adequació de la mobilitat atès que és un carrer en el qual cada vegada hi ha 
més equipaments, és de doble sentit en la poca amplada que té i hi ha 
problemes d’accessibilitat i seguretat per vianants i vehicles. Projecte executiu 
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redactat, en preparació de la licitació. Té un pressupost d’execució de 358.835 
euros.  

- Obres d’arranjament de voreres del Carrer Hedilla 2, 5-17 i 12-20: obra 
executada al desembre 2023, les obres han consistit en el repicament del 
paviment de panot i la base de formigó, s'ha realitzat una nova base de 
formigó i la posterior pavimentació amb panot de 4 pastilles. El pressupost 
d’execució ha estat de 24.000 euros. 

- Obres de manteniment del pont de l’Av. de l’Estatut amb el Carrer Lisboa: 
Obra executada al juny – juliol 2024, les obres han consistit a executar 
diverses actuacions al forjat de formigó i al mur de l'estrep muntanya (retirada 
d’escrostonaments i filferros embeguts, neteja de la superfície, demolició del 
formigó en mal estat, pintat i injecció de resines sintètiques). Amb un 
pressupost de 27.000 euros.   

- Rehabilitació de les Finques del Carrer Letamendi – Mont-ral: Al febrer de 
l’any 2021 l’Ajuntament de Barcelona va comprar els 3 immobles situats a la 
cruïlla d’aquest carrer. L’Institut Municipal d’Habitatges i Rehabilitació. va 
dictaminar que després de la rehabilitació quedarien 38 unitats familiars. Les 
unitats familiars que a causa de la reducció del nombre total d’habitatges no 
poguessin romandré en l’indret, se’ls hi proporcionaria un habitatge públic de 
lloguer el més proper a la zona. L’Ajuntament ha signat un acord amb la 
Fundació Habitat3 per rehabilitar 2 dels 3 edificis ara municipals amb 
habitatges de lloguer social per import de 3.2 milions d’euros El tercer edifici 
serà enderrocat i al mateix solar es construirà amb un pressupost d’1.5 milions 
d’euros, la “Casa Gran” amb 12 habitacions amb bany, cuina i una sala a cada 
pis i una zona d’ús comú.  

- Procediment d’adjudicació de 15 habitatges amb protecció oficial de 
lloguer assequible al Carrer Granollers 25: Finalitzada la construcció de la 
promoció de 4 blocs d’habitatges promoguda pel grup immobiliari Vertix a l’illa 
formada pels carrers Granollers, Estoril, Llobregós i Baixada de Can Mateu. La 
promoció consta de 52 habitatges, 15 dels quals són de protecció oficial. Les 
persones inscrites al registre de sol·licitants d’habitatge públic podran optar 
algun dels 15 habitatges. L’adjudicació  definitiva dels habitatges es farà a la 
tardor.  

- Instal·lació d’una planta fotovoltaica a les cotxeres d’Horta de TMB: Obra 
executada amb un pressupost de 447.000 euros. L’estalvi econòmic anual es 
preveu en 155.000 euros. Amb aquesta planta fotovoltaica es cobrirà 
aproximadament el 56% del consum energètic diürn de la cotxera i el 22% del 
consum global.  

- Campanya “A Casa Teva” de l’Agència de Salut Pública de Barcelona: És 
una campanya d’informació, sensibilització i conscienciació ciutadana amb 
l’objectiu de reduir la presència de focus dels mosquits tigre a la propietat 
privada. Si cal es poden fer dues visites presencials a un mateix domicili, una 
primera informativa i pedagògica i una segona d’avaluació per tal de valorar si 
la intervenció ha estat eficaç. 

- Actuacions amb Brigada de l’any 2023: Total de 184 actuacions al barri. Per 
import de 197.000 euros. Arranjament de voreres, millora de guals i escocells, 
reposició de pilones, instal·lació de nous bancs. 
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- Desbrossaments de Solars municipals 2024: Durant aquest mes està 
previst efectuar desbrossament de 9 solars al barri: Pg. Vall d’Hebron 306; 
Carrer Estoril 34; Pg. Vall d’Hebron 251; Carrer Fontanet 22; Carrer Horta 204 
– 228; Pg. Vall d’Hebron 268U; Carretera. Alta de Roquetes 55 – 63; Pg. 
Valldaura i Carrer Letamendi 96.  

- Altres temes d’interès:  
• Nou espai d’ombra a l’àrea de jocs infantils del Parc de la Unitat: A 

partir de la diagnosi del nivell de radiació en diverses àrees de jocs 
infantils de la ciutat i tenint en compte l’oferta lúdica de cada espai, 
s’han escollit un total de 20 (2 per Districte) en què l’Ajuntament 
instal·larà sistemes d’ombra que siguin modulars, adaptables a les 
diferents situacions urbanes i que tinguin un manteniment 
assequible. En licitació la fabricació de dispositius, posterior 
contractació i producció, entrada en funcionament a l’estiu 2025. 

• Instal·lació d’un semàfor en el pas de vianants de la confluència 
dels carrers Porto i Lisboa, demanda veïnal històrica. La Taula 
Tècnica de Mobilitat del Districte va aprovar la instal·lació al mes 
de febrer, durant aquest any l’àrea de mobilitat durà a terme la 
redacció del projecte, l’execució de les obres i la seva posada en 
funcionament. 

• Expropiació de la finca situada al carrer Llobregós 36- 44, a l’illa de 
les Bugaderes. La propietat va instar a l’expropiació el novembre 
del 2021 (per ministeri de la llei), transcorregut el termini de dos 
anys (des del 2021) s’ha arribat a un acord per fer el traspàs per 
un import de 2.200.000 euros, durant aquest estiu es col·locarà 
una malla de simple torsió per tancar l’espai i es farà una neteja.  

 
3. Mercat definitiu d’Horta  

 
Actualment, ja està en marxa el mercat provisional. Una inversió de 6,16 milions 
d’euros. L’estructura de fusta una vegada el mercat torni al  seu lloc, es mantindrà 
perquè tingui la utilitat d’un equipament públic.  
El projecte del mercat definitiu acaba d’iniciar la seva redacció, l’inici d’obres està 
previst el 4rt trimestre del 2025. A principis del 2028 hi haurà el trasllat al nou 
mercat. Amb un pressupost estimat d’execució 16 milions d’euros.  

 
 

4. Torn obert de paraules  
  

En primer lloc, es convida a intervenir les persones que han formulat preguntes 
per escrit. Es contesten les qüestions i s’explica que si no és possible disposar de 
la resposta de forma immediata es farà arribar la informació al/la ciutadà/da a 
través de la modalitat escollida al full d’intervenció.  
 
Intervenció  Resposta  
Rosa Graell: 
• Entrada del mercat provisional: hi 

Gerent:  
• Els guals ja estan en llista per fer 
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ha uns guals que estan molt 
malmesos.  

• Plaça Eivissa: hi ha molt soroll 
contínuament.  

• Can Vanis: està qualificat de Bé 
Cultural, s’han fet modificacions 
que han quedat malament.  

• Carrer de la Baixada del Mercat: té 
llambordes que estan trencades. 

intervenció.  
• Can Vanis: obra controlada i dins 

de normativa. Els elements retirats 
es tornaran a posar.  

• Es prén nota de la resta de 
qüestions.   

Jordi Escofet, veí,  
• Respecte a la gent que pateix 

sensellarisme, concretament al 
servei que presta el Caliu: estaria 
bé poder-los moure a un altre 
edifici que estigui en millors 
condicions. Hi ha terrenys 
desbrossats en el barri on es 
podria fer alguna cosa per poder 
acollir aquesta gent sense sostre.  

• Quan se soterraran les línies 
elèctriques de davant del carrer de 
la Rectoria?  

Regidor:  
• És un canvi de planejament que 

ara mateix no és possible.   

Mònica Rigoll, veïna del carrer Lloret 
de Mar,  
• Parc de la Unitat: està molt bé fer 

ombres en el parc. Es necessita 
intervenció policial a la nit perquè 
hi ha gent amb males intencions.  

• Cal conscienciar a la gent de la 
normativa dels gossos.  

• S’han tallat arbres i no s’ha fet 
repoblació dels carrers de la zona. 
I caldria una poda.  

Regidor: 
• Prenen nota i passen nota a la 

GU. 
• Hi ha un pla de repoblació d’arbres 

de Parcs i Jardins que ara mateix 
està aturat. És informació pública. 
Pel que fa a la poda també hi ha 
una planificació. 

Cristian Arbós, veí  
• Ampliació de les voreres del carrer 

Horta – Lloret de Mar perquè 
tenen un gran risc de caiguda.   

• Placeta que hi ha al carrer Canigó 
amb Frederic Òdena. Suggereix 
que es pot fer una remodelació 
perquè la gent gran pugui fer-la 
servir.  

• Carrer Campoamor, és la quarta 
data que ens donen... quina 
garantia tenim els veïns de què es 
compleixin les dates? Estan fallant 
als veïns.  

• Pacificació de la zona de la Salle. 
És innecessari que aquella zona 

Regidor:  
• S’han patit retards per licitacions i 

ara ja va tot en marxa.  
• Es pren nota de les altres 

demandes. 
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estigui així.  
 Maria Carmen Catalan, veïna 
• Donat  el canvi climàtic demana 

treballar per a que es redueixi la 
contaminació que tenim a la ciutat. 
Pregunta quina millora hi ha pel 
transport públic al barri.  Al barri hi 
ha 5 cinc refugis climàtics dels 
quals a l’agost només estarà 
oberta la piscina.  

• S’hauria de fer algun Consell de 
Barri més específic per a la gent 
del barri i de coses específiques 
que passen.  

Gerent: 
• Cada any l’Ajuntament va 

augmentant els refugis per poder 
oferir ombres puntualment a les 
hores que fa més calor. Es recull 
la demanda que a l’agost hi hagi 
més refugis oberts.  

 
Regidor:  
• Hi ha els Consells sectorials i 

tracten temes específics. També hi 
ha un consell de prevenció, 
seguretat amb la GUB i els 
mossos. En tot cas, la Comissió 
de Seguiment estableix els temes 
a tractar en el CB. 

Tomàs Corbo, veí,  
• Primer s’ha de pacificar la part de 

sota, carrers Fonto i Horta per 
poder pacificar la part de dalt.  

• Els semàfors s’han de revisar 
perquè hi ha zones d’aquella part 
del barri que no en tenen. Espera 
que el setembre a la reunió que hi 
ha es plantegi bé.  

• Al carrer Santo Tomàs les voreres 
fan 80 cm i s’han de compartir 
amb els vehicles. Proposa 
pacificar el carrer.   

• Mercat provisional: opina que la 
idea antiga era millor que l’actual, 
per la zona de les peixateries el 
terra rellisca bastant.  

Regidor: 
• S’ha de mirar amb tècnics per 

veure quina és la millor manera.  

Núria Mena, veïna del carrer Lloret de 
mar,  
• El carrer fa pena, està brut, s’hi 

fan botellots, gent sense sostre 
dorm allà i  per aquesta raó 
demana més agents policials  

• Cada vegada hi ha més 
vandalisme al barri.  

Regidor: 
• Quan hi ha incivisme dues 

consignes, no enfrontar-se amb 
ningú i trucar a la GUB.  

Marta Cabanach i veïns del Carrer 
baix de Mariner, 
• Els agradaria saber que és el que 

es farà exactament. Projecte  
planificat, els guals, direccions 
viàries... Pregunta com es pot 
consultar el projecte.  

Gerent: 
• Es poden organitzar reunions 

conjuntes perquè els hi presentin 
el projecte, intentaran posar data 
per reunir-se el setembre.  

• Carril bici des de mobilitat 
s’estaven reunint per veure quins 
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• Carril bici del passeig Maragall. 
Només s’ha fet un tram, pregunta  
quan arribarà fins aquí.  

carrils bici són prioritaris. 

Maria Teresa Martínez, veïna,  
• Nou Cap d’Horta s’ha de fer 

seguiment en el Consell de barri. 
Es va dir que el CUAP es quedaria 
aquí, però ara es veu que el 
portaran a Sant Rafael i no hi 
estan d’acord. Pregunta quan 
s’acabarà de fer el traspàs de 
terreny a l’Ajuntament.  

Regidor:  
• La cessió dels terrenys encara 

està en fase de parcel·lació. El 
projecte té uns detalls que coneix 
la Generalitat. Està previst fer una 
reunió informativa perquè ho 
puguin explicar detalladament als 
veïns. 

Olga Fontova, veïna d’horta 
• L’accessibilitat als carrers del barri 

quan es va amb cadira de rodes 
és impossible.  

• Carrer Dante- Maragall fa una 
corba que és molt difícil inclòs 
amb cadira de rodes amb motor.  

• Comenta que les residències 
haurien de ser adaptades el 100% 
segons la normativa de 
l’Ajuntament.  

• Suggereix obrir les residències al 
barri, ja que la gent que hi viu  són 
del barri.  

Regidor: 
• Prenen nota sobre la residència 

esmentada perquè estigui en 
normativa. 

Montserrat Martínez, veïna  
• Carrer Salses – Canigó la 

problemàtica amb els coloms i les 
gavines cada vegada va a més.  

• No poden dormir des de les 6 del 
matí per culpa del soroll de la gent 
que  va al Caliu. 

Regidor: 
• Des de l’Ajuntament s’intenta que 

no es reprodueixin, però és difícil 
perquè hi ha gent que els hi 
continua donant menjar.  

 

 Mariano Serrano, veí 
• Fa una proposta pel mercat 

provisional, ja que el lloc on està 
col·locat segurament sigui el lloc 
més fèrtil del barri. La pèrgola no 
té sentit perquè és una zona on es 
podrien plantar arbres de fulla 
caduca.  Pregunta per què la llosa 
de formigó que hi ha en tot el 
mercat no es treu.  

Regidor: 
• El projecte d’urbanització del espai 

on s’ubica el mercat provisional es 
farà de manera participativa 
perquè es puguin decidir les seves 
utilitats. 

Marta costa,  
• Reforça l’opinió de la senyora 

Montserrat sobre els coloms del 
carrer Salses.  

• L’estat del parc vora de casa seva 
és lamentable no hi ha aigua i  la 

Regidor: 
• Donaran tota la informació al barri 

de Nou Barris, ja que el Parc 
pertany a aquell Districte.   
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gent que dorm allà en fan un us 
lamentable. Els de Parcs i Jardins 
cada matí fan recerca de 
xeringues. Pregunta perquè ha de 
romandre obert durant la nit.  

 Patricia, veïna,  
• El rellotge del campanar, que és 

un símbol del barri, no funciona 
actualment. Demana que es faci 
alguna cosa al respecte.   

• Per què no ha arribat l’illa al carrer 
San Bernabé sí està tot organitzat 
i licitat? 

• Es queixa que cada cop hi ha més 
paneroles per tota la ciutat. 

• Plaques fotovoltaiques, pregunta 
si l’ús de l’energia serà pel barri o 
per tota Barcelona? 

• Suggereix que a l’equipament que 
s’ha fet pel mercat estaria bé que 
s’hi fes alguna cosa per la gent del 
barri.  
 

Regidor: 
• Problemes de paneroles: s’ha de 

parlar amb Salut Pública. 
• L’energia solar procedent de les 

plaques serà utilitzada per les 
mateixes cotxeres de TMB.  

• El projecte d’urbanització del espai 
on s’ubica el mercat provisional es 
farà de manera participativa 
perquè es puguin decidir les seves 
utilitats.  

 
Vicepresidenta:  
• Des de la Coordinadora d’Entitats 

s’està treballant perquè es pugui 
recuperar el rellotge. Cal tenir en 
compte que es troba en un edifici 
priva, la qual cosa dificulta tot el 
procés. 

Veïna  
• Can Crehuet: l’edifici no és 

accessible per persones amb 
mobilitat reduïda i sonoritat 
reduïda. Estaria bé, si és possible, 
fer una remodelació prèvia mentre 
no es fa l’obra perquè sigui 
accessible. 

Regidor:   
• Es posen en marxa per poder fer 

aquestes modificacions 
d’accessibilitat a Can Crehuet.   

Sr. Álvarez, carrer Horta 215-229, 
• Les voreres estan sense 

urbanitzar.  
• El barri necessita semàfors en 

alguns llocs del barri.     

Regidor: 
• Els temes de semàfors es 

tracten en  la taula tècnica de 
mobilitat.  

Gerent:  
• S’estudiaran possibilitats pel 

que fa a la urbanització de 
voreres.  

  
 

Es dóna per finalitzada la sessió del Consell de Barri a les 21:36 hores.  
    

El contingut de la sessió es pot visualitzar sencer a través de l’enllaç: 
https://www.youtube.com/watch?v=85dVLOE8Vs4  

https://www.youtube.com/watch?v=85dVLOE8Vs4

